
Dagsorden til bestyrelsesmøde tirsdag den 12. november 2024 kl. 17 – 19 i Bruhns 

Gård. 

***************************************************************  

Afbud fra Thomas og Julie. 

1. Nyt fra aktivitetsudvalget. 

• Juleoptog 

Der skal søges hvis det er motorisk køretøj der skal være med. Lizette og 

Gitte laver opslag på Aula og laver et opslag til døren. 

2. Godkendelse af referat fra sidst. 

Det er godkendt. 

 

3. Nyt fra bestyrelsen: 

• Projekt Naturskole 

Der bliver søgt forskellige steder. 

 

4. Nyt fra Guldborgsund Kommune: 

• Pædagogisk tilsyn 

Bestyrelsen har være mødtes for at snakke den igennem. De kan nikke 

genkendende til noget af det der står i rapporten. Der er en nedgang i 

nærværet, men det bekymrer dem at det er personalet det går ud over. 

De oplever at personalet har haft hævet stemmerne og at de ikke kan 

finde personalet ved afleveringerne, man kan ikke vinke der hvor man 

gerne vil. Men de kan godt se, at Bruhns Gård mangler ressourcer.  

Bestyrelsen melder sig ind i Fola. 

 

 

• Praksispædagoger 

Vi har Nanna der er tilknyttet på Mariehønen. 

Maria er blevet tilknyttet på Muldvarperne. 

Ida skal være tilknyttet på Myrerne fra uge 48. 

• Dialogmøde den 18. november 2024 

Det er formanden/næstformanden og Anette der deltager. 

Emnet er ”Hvad er kvalitet i dagtilbud og skoler”. 



 

• Nødpasning til jul og nytår. 

Vi har ingen børn til nødpasning. 

 

 

5. Nyt fra Bruhns Gård: 

• Legepladsrapport (vedhæftet) 

Den har fået en STOR grøn smiley. De få ting der er, er der blevet taget 

hånd om. 

• Personalesituationen 

Vi har holdt afslutning for Lukas. Rikke Bonde er kommet tilbage fra 

barsel.  

Mai er i praktik, har været på Muldvarperne, er blevet forlænget og er nu 

på Mariehønen og skal videre til Myrerne. 

Julie er i praktik på Mariehønen. 

Gustav er ansat midlertidig på Myrerne indtil den ¼-25. 

Sille er tilkaldevikar. 

Sabine er tilkaldevikar. 

Lærke er tilkaldevikar, lige nu tilknyttet Muldvarperne. 

 

 

 

 

6. Økonomi: 

• Bestyrelsen 

10000,00 kr. 

• Bruhns Gård 

Ingen ændring siden sidst. 

 

 

 



7. Evt.  

Vi har ansøgt og modtaget 4000 kr. fra Lollandsfonden. Pengene skal bruges til 

køb af bord/bænke sæt i Skovhytten. 

Der mangler 2 bord/bænke sæt i skoven. 

Der er rotter i brændeskuret. 

På voksentoilettet er der også nok mus ved udluftningen. Anette kontakter 

ejendomscentret. 

Der skal tages billeder af medlemmerne fra bestyrelsen, de sendes til Anette. 

Næste møde er tirsdag den 14. januar. 

 

 

 

 


